
 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor een EXTRA vergadering 

van de raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 17 mei 2017 om 15.00 uur in de 

oude Raadzaal op het Stadhuis.  

 

Voor de mei-cyclus werden zoveel B&V-stukken verwacht dat één vergadering nooit 

voldoende zou zijn. Toen vanwege vertraging in het rekeningproces de commissiedag over 

de gemeenterekening moest worden geannuleerd, heeft de agendacommissie dan ook 

dankbaar gebruik gemaakt van het vrijkomende tijdstip op 17 mei. Besloten is de reeds 

ontvangen stukken die al voor de meivakantie het piepsysteem hebben doorlopen nu alvast te 

laten passeren (piepmails 7 en 13 april). De overige stukken (vanaf piepmail 21 april) gaan 

naar 24 mei. Houdt u er rekening mee dat dat er waarschijnlijk nog teveel zijn voor één 

vergadering, en dat er zowel ’s middags als ’s avonds een B&V-vergadering wordt belegd. 

 

Omdat het om een extra vergadering gaat, staan de punten ‘vaststelling verslag’ en 

‘afspraken en planning’ nu niet op de agenda. Dat passeert allemaal tijdens de reguliere 

vergadering van 24 mei a.s. 

 

Conform- en ingekomen stukken 

 

Voorgesteld wordt om aan te sluiten bij het mondiale netwerk voor lokale autoriteiten in de 

strijd tegen klimaatverandering, het zgn. Burgemeestersconvenant voor Klimaat en 

Energie. Omdat slechts één fractie (de PvdD) verzocht heeft om bespreking, heeft de 

agendacommissie besloten het stuk vooralsnog op conform te zetten en genoemde fractie te 

verzoeken het te laten bij een korte vraag/opmerking/statement. 

 

In genoemde ‘piepmails’ passeerden een viertal collegebrieven waarvoor de 

‘besprekingsbelangstelling’ naar het oordeel van de agendacommissie vooralsnog 

onvoldoende was. Uiteraard kunt u bij de genoemde brieven een enkele vraag of opmerking 

plaatsen. Wilt u toch echt bespreking, dan kunt u die aanvragen voor een volgende keer en 

wordt u gevraagd bespreekpunten aan te leveren. Gezien de verwachte drukte is het niet 

zeker of bespreking voor de zomer dan nog gaat lukken. 
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Locatieprofiel Suikerfabriekterrein 

 

Nadat al veel eerder in het kader van het evenementenbeleid profielen voor andere locaties 

zijn vastgesteld, is nu het voormalig Suikerfabriekterrein aan de beurt. Er is een concept-

locatiefprofiel opgesteld, waarin (zoals toegezegd) ook de ervaringen met het Paradigm 

festival vorig jaar zomer zijn meegenomen (in de begeleidende brief wordt daar speciaal op 

ingegaan). Het is nu vrijgegeven voor inspraak en zal daarna al dan niet gewijzigd definitief 

door de burgemeester worden vastgesteld.  

 

Het stuk is aangevraagd door PvdA, GroenLinks, CDA, Stadspartij, ChristenUnie, en 

Student & Stad.  

 

Gresco – aanpak 24 gebouwen 

 

In het coalitieakkoord is afgesproken om de 24 meest energie slurpende gemeentelijke 

gebouwen zo aan te pakken dat ze het energielabel A verdienen. Uitgebreid onderzoek laat 

nu zien wat daarvoor moet gebeuren en wat dat gaat kosten. Duidelijk is geworden dat de 

kosten niet volledig gedekt kunnen worden uit de besparingen op energie en onderhoud. Er 

zal extra dekking gezocht moeten worden in de aanloop naar de begroting 2018. Vooralsnog 

wordt begonnen met die panden waarvan de investering al wel gedekt kan worden (fase I).  

 

De inzet blijft wel om het hele programma af te ronden, omdat de aanpak van deze 

gebouwen niet alleen financiële voordelen heeft; het resulteert ook in een plezieriger 

werkomgeving en verhoging van het comfort voor de medewerkers, en er wordt een 

belangrijke bijdrage geleverd aan het verduurzamen van Groningen door de forse reductie 

van de CO2 uitstoot. Mochten er geen extra middelen beschikbaar komen, dan zal de ambitie 

m.b.t. de labeling moeten worden bijgesteld en moet er verder gewerkt worden volgens de 

normale Gresco-methodiek. 

 

Bespreking van het raadsvoorstel is aangevraagd door D66, SP, GroenLinks, VVD en CDA. 

 

Planstudie Paddepoelsterbrug 

 

In deze brief wordt de raad geïnformeerd over de door de Provincie uitgevoerde planstudie 

naar de voorgenomen vervanging van de Paddepoelsterbrug, alsmede over de (in het 

bestuurlijk overleg tussen Rijk, Provincie en Gemeente) gekozen voorkeursvariant en de 

planning.  

 

Uit de vier kansrijke varianten had aanvankelijk de lage draaibrug op de huidige locatie de 

voorkeur. Nadeel bleek echter dat de brug dan (net als in de huidige situatie) voor elk schip 

geopend moet worden, in de ogen van RWS een onwenselijke situatie. In overleg met 

omwonenden is nu gekozen voor optimalisering van deze variant door het toepassen van een 

‘toog’ in de brug, waardoor de brug in het midden een doorvaarthoogte van 3 meter krijgt. 

Om het uitzicht voor de omwonenden minimaal te beperken wordt de brug dan wel 100 

meter in westelijke richting verschoven. Het is nog onduidelijk wanneer de daadwerkelijke 

uitvoering zal plaatsvinden, waarschijnlijk tussen 2023 en 2025.  

 

De fracties van GroenLinks, VVD en 100% Groningen hebben om bespreking verzocht. 
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Evaluatie aanbesteding Fietsbeheer 

 

Deze brief is de vorige vergadering reeds gepasseerd, stond toen op de lijst ingekomen 

stukken. De SP-fractie maakte toen een statement bij de brief, die reactie uitlokte van de 

wethouder. Omdat discussie dreigde (wat niet de bedoeling is bij brieven op deze lijst), 

besloot de voorzitter de brief te agenderen voor de volgende vergadering. Hij dringt er bij u 

op aan de bespreking wel kort te houden, aangezien geen enkele fractie er nadrukkelijk om 

heeft verzocht en bespreekpunten heeft aangeleverd. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer  

Raadsadviseur 


